

Title (en)

Footballer for table football game and its connection to a rod.

Title (de)

Spielfigur für Fussballspiel und ihre Befestigung auf einer Stützstange.

Title (fr)

Ensemble barre support de figurine et figurine pour baby-foot.

Publication

**EP 0584025 A1 19940223 (FR)**

Application

**EP 93420344 A 19930819**

Priority

FR 9210273 A 19920820

Abstract (en)

Assembly in which each footballer consists of two complementary parts, a male part (3) and a female part (2) respectively, which can be joined to one another, after engagement on the rod segment (4) intended to receive the footballer, and of a notch (11), the bottom of which is designed to match the rod segment (4). According to the invention, each rod segment capable of receiving a footballer has at least one hollow and blind deformation (12), and the notch (11) of at least one (3) of the two parts constituting each footballer has, in line with each hollow deformation of the rod segment in question, a projection (13) of complementary shape, capable of engaging, without clearance, in the corresponding hollow deformation of the rod (4). <IMAGE>

Abstract (fr)

Ensemble dans lequel chaque figurine est constituée de deux pièces complémentaires, respectivement mâle (3) et femelle (2), assemblables l'une à l'autre, après engagement sur le segment de barre (4) destiné à la recevoir, d'une encoche (11) dont le fond est conformé pour épouser le segment de barre (4). Selon l'invention, chaque segment de barre susceptible de recevoir une figurine présente au moins une déformation (12) en creux, non débouchante et l'encoche (11) d'au moins l'une (3) des deux pièces constitutives de chaque figurine présente, en correspondance de chaque déformation en creux du segment de barre considéré, une saillie (13) de forme complémentaire, apte à s'engager, sans jeu, dans la déformation en creux correspondante de la barre (4). <IMAGE>

IPC 1-7

**A63F 7/06**

IPC 8 full level

**A63F 7/06** (2006.01)

CPC (source: EP US)

**A63F 7/0676** (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

- [A] US 4138110 A 19790206 - HENDRICKSON RICHARD L
- [A] BE 852821 A 19770718 - VANHOENACKER STEVEN
- [A] EP 0316989 A2 19890524 - CECCHETTI CLAUDIO
- [A] BE 494821 A
- [A] FR 2601599 A1 19880122 - PINOL PUIG JOSE [ES]
- [A] CH 197003 A 19380415 - EICHHOLZER ALBERT [CH]
- [A] FR 2072774 A5 19710924 - ARCO FALC SRL

Cited by

FR2728480A1; EP0917895A1; FR2771304A1; EP0978300A1; FR2782016A1; EP1066865A1; FR2795972A1; GB2289631A; DE4434501A1; FR2720008A1; GB2289631B

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB GR IE IT LI LU MC NL PT SE

DOCDB simple family (publication)

**EP 0584025 A1 19940223; EP 0584025 B1 19960327; AT E135931 T1 19960415; DE 69301978 D1 19960502; DE 69301978 T2 19960808; ES 2087692 T3 19960716; FR 2694891 A1 19940225; FR 2694891 B1 19941104; US 5377981 A 19950103**

DOCDB simple family (application)

**EP 93420344 A 19930819; AT 93420344 T 19930819; DE 69301978 T 19930819; ES 93420344 T 19930819; FR 9210273 A 19920820; US 10206693 A 19930804**